英语励志演讲短文2021
演讲稿要注重选材立意，在选材上多属主动型，切实根据听众的愿望和要求，弄清他们关心和迫切要解决的问题，有的放矢，力求引起最大共鸣。以下是小编为大家整理的英语励志演讲短文2021，感谢您的欣赏。
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One day, if someone gets up on the right side of the bed and calls me and says:’ You are the greatest person on earth. You are doing a great job and I want you to know I am honored to call you a friend.” I know he is sincere. How does it make me fell? Great. But the next day, he gets up on the wrong side side of the bed, picks up the phone and says:” You rascal, you cheat, you crook! You are biggest fraud in town.” How does it make me feel? Terrible.
一天，如果某人情绪甚佳，并打电话给我说：“你是世界上最伟大的人。你做得非常好，我想让你知道把你称作朋友是我的荣幸。”我知道他是诚心的。听了这话我会有何感受?棒极了。然而第二天，他情绪不佳，拿起电话给我说：“你这恶棍，你这骗子，你这个不诚实的人!你是镇上最大的骗子。”我又有何感受?非常糟糕。
So the first day when he says, “You are the greatest guy,” I feel great and the next day when he says, “you rascal,” I feel terrible. Who is controlling my life? Obviously, he is, Is that the way I want to through life? Not at all. That is being externally driven.
第一天，他说：“你是最棒的人”时， 我感觉良好。而第二天，当他说：”你是恶棍”时我感觉糟糕。谁在操纵我的生活?很明显是他。难道这就是我的生活方式吗?决不是，这是外因驱动。
I want to be internally driven. When he calls me and says I am the greatest guy it is good to hear those words. But even if he doesn’t say those words, in my own estimation, I am still a god human being. And the next day when he rips me apart, he can’t really, because in my own estimation. I am still a good human being. When people make statements like, “You make me angry, ” the focus of control is external. But if I say I am angry or I choose to be angry, the focus of control is internal.
我要主动的生活。当他打电话给我说我是最棒的人时，接受这些话语是有益的，但即使他并不是这么说，在我的自我评价中我依然是个好人。而第二天，当他想将我的自尊心撕碎时，他也并不能真正做到，因为在我的自我评价中我依旧是个好人。当人们说：“你使我愤怒“时，操纵点在外界。而如果我说我生气了，或者我要选择生气，那么操纵点就是内在的。
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Why do you spend your time in sadness? Know that you are the source of all happiness.
你为什么把时间花在伤心上?要知道你是所有快乐的源泉。
Why do you spend your days in fear? Know that your mere sight can make difficulties disappear. Why do you cry and ask for help?
你为什么把时间花在恐惧上?要知道你的一个眼神就能让困难消失无踪。你为什么要哭泣着寻求帮助?
Know that you are the best man for your own help. Why do you feel so weak and helpless? Know that you are, in all sides, matchless. Why do you feel so depressed?
要知道最能够帮助你的人就是你自己。你为什么如此虚弱无助?要知道你在各方面都是无可匹敌的。你为什么感到绝望?
Know that you are the blessed. Why do you feel so stressed? Know that you can have anything at your orders. Why don’t you act on opportunities? Know that you can go through all disasters. Why don’t you live life to the full? Know that there is no point in being dull. Why do you doubt your talent and skill? Know that you can achieve anything with your incredible will. Why do you spend life feeling so miserable4?Know that no matter what, your soul is indestructible.
要知道你是受上天眷顾的。你为什么感到有压力?要知道任何东西英语励志短文只要你想要就一定能得到。你为什么不抓住机会呢?要知道你可以战胜一切灾难。你为什么不让生活充实起来呢?要知道单调乏味的生活毫无意义。你为什么怀疑自己的天赋和才能呢?要知道你过人的意志力能让你实现所有愿望。你为什么让自己的生活如此悲惨呢?要知道不论怎样，你的灵魂都是无坚不摧的。
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A boy found an eagle's egg and he put it in the nest of a prairie chicken.The eagle hatched and thought he was a chicken.He grew up doing what prairie chicken do-scratching at the dirt for food and flying short distances with a noisy fluttering of wings.It was a dreary life.Gradually the eagle grew older and bitter.One day he and his prairie chicken friend saw a beautiful bird soaring on the currents of air,high above the mountains.
"Oh,I wish I could fly like that!" said the eagle.The chicken replied,"Don't give it another thought.That's the mighty eagle,the king of all birds-you could never be like him!" And the eagle didn't give it another thought.He went on cackling and complaining about life.He died thinking he was a prairie chicken.My friends,you too were born an eagle.The Creator intended you to be an eagle,so don’t listen to the prairie chickens!
一个小男孩发现了一只老鹰下的蛋,把它放进了一只山鸡的窝里.鹰被孵出来了,但他以为自己是一只山鸡.渐渐的他长大了,却做着山鸡所做的事---从泥土里寻找食物,做短距离的飞翔,翅膀还啪啪作响.生活非常沉闷,渐渐地鹰长大了,也越来越苦恼.有一天,他和他的山鸡朋友看见一只美丽的鸟在天空翱翔,飞的比山还高.
“哦,我要能飞的那么高该多好啊!”鹰说.山鸡回答说,“不要想了,那是凶猛无比的鹰,鸟中之王---你不可能像他一样!”于是鹰放弃了那个念头.他继续咯咯地叫,不停的抱怨生活.最后他死了,依然认为自己是一只山鸡.朋友们,你们天生就是雄鹰.造物主有意把你造就成一只雄鹰,所以不要听信山鸡的话!
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There were two little dogs in a village . There was a thousand-mirror house near the village.One day ,one dog went to the house ,stood at the door and look at the mirrors and there were a thousand dogs in them .Then it bit at them and they bit at it too .So it went back to the village and it told the people the house was bad .
The other dog visited the house .It smiled at the mirrors and the dogs in the mirrors smiled at it too .So it was happy and told the people the house was really good.
有两只狗在村。有一个千镜屋在村附近。有一天，一只狗走到屋子里，站在门口，看着镜子还有一千条狗在他们。然后它咬他们，咬它。所以它回到村里，它告诉人们，房子是坏的。
另外一只狗参观了房子。它对着镜子和狗在镜子笑过。所以很高兴，告诉人们这房子真的很好。
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Enjoy that uniquenesss1. You do not have to pretend in order to seem more like someone else. You do not have to lie to hide the parts of you that are not like what you see in anyone else.
You were meant to be different. Nowhere, in all of history, will the same things be going on in anyone’s mind, soul and spirit as are going on in yours right now.
If you did not exist, there would be a hole in creation, a gap2 in history, and something missing from the plan for humankind. Treasure your uniqueness. It is a gift given only to you. Enjoy it and share it!
No one can reach out to others in the same way that you can. No one can speak your words. No one can convey your meanings. No one can comfort others with your kind of comfort. No one can bring your kind of understanding to another person. No one can be cheerful and light-hearted3 and joyous4 in your way. No one can smile your smile. No one else can bring the whole unique impact of you to another human being.
Share your uniqueness. Let it flow out freely among your family and friends, and the people you meet in the rush and clutter of living, wherever you are. That gift of yourself was given to you to enjoy and share. Give yourself away!
See it! Receive it!
Let it inform you, move you and inspire you!
You are unique!
请欣赏你自己的独特吧!你不用伪装自己以使你看起来和别人一样,也无需掩藏你在别人看来所具有的独特性。
你生来与众不同。现在你所拥有的思想,灵魂,精神是任何时刻、任何地点的其他人都不曾拥有的。
如果你不存在了,那么上帝的作品中就有了一个缺憾,历史也不再完整,人类发展也有了缺失。
珍惜你所拥有的独特性。这是上天给你的礼物,请欣赏并学会分享它。
没有人能像你一样乐于帮助别人。没有人能像你一样表达自己。也没人能够表达你想传达的意思。没有人能用你所特有的方式来安慰别人。也没有人能够像你一样善解人意。没有人能像你一样感受快乐、无忧无虑,也没有人能像你一样微笑。总而言之,没有人能够把你的特性展示给其他人。
分享你的独特性吧!尽情地将你的独一无二展示给其他人,英语短文不管是你的亲人和朋友还是你在纷繁复杂的生活中所遇到的路人。请欣赏并分享上帝给你的这份独特的礼物吧。释放你自己!
感知它并且接受它!
听从你的独特性,让它影响你、感动你并且激励你前进!
你是独一无二的!
